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       Kołobrzeg, dnia 25 marca 2020 r. 

BRM. 0002.20.2020.K 

Protokół Nr 20/2020 

z XX sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg 

w dniu 25 marca 2020 r. o godz. 9:00 w dużej Sali konferencyjnej Urzędu Miasta 

Kołobrzeg, ulica Ratuszowa 13. 

 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2019 r. poz. 506 z późn.zm.) i § 16 

ust. 1 Statutu Miasta Kołobrzeg na wniosek Prezydenta Miasta Kołobrzeg, który stanowi 

załącznik do protokołu. Podczas obrad sesji zostały zachowane rygory związane ze stanem 

epidemii. 

Porządek obrad zaproponowany przez Prezydent Miasta: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Wystąpienie Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej województwu zachodniopomorskiemu  

w 2020 roku, 

2) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r., 

3) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

2020-2027, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu, 

5) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2020, 

6) przyjęcia strategii promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+, 
7) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg, 
8) uchylająca uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 
mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, 

9) postanowienia o odbieraniu odpadów od właścicieli nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, które stanowią 
część nieruchomości, o której mowa w art. 6c ust. 2b ustawy z dnia  
13 września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

10) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty, 

11) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę, 

12) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli 
nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej, 
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13) uchylająca uchwałę w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
oraz wysokości cen za te usługi, 

14) rozpatrzenia petycji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 19/2020 z XIX sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 26 lutego 2020 r. był 

wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 

zastrzeżeń do protokołu. 

Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Piotr 

Lewandowski otworzył XX sesję Rady Miasta Kołobrzeg zwołaną na wniosek Prezydenta 

Miasta Kołobrzeg. 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

 Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych, 

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta,  

 Naczelników Urzędu Miasta,  

 Przewodniczący powitał mieszkańców oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 

20 radnych.  Radny nieobecny usprawiedliwiony Dariusz Zawadzki. Jest to wymagane 

quorum, by obrady były ważne.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali wniosek wraz z porządkiem obrad 

oraz projektami uchwał ujętymi w porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że do zmiany porządku obrad wymagana jest bezwzględna 
większość ustawowego składu Rady, czyli 11 głosów za i dodatkowo jeszcze jest wymagana 
zgoda Prezydenta Miasta, który był wnioskodawcą zwołania sesji. 
 

Radni nie zgłosili uwag ani wniosków formalnych do porządku obrad sesji. 
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Punkt 2 - Wystąpienie Prezydenta Miasta Kołobrzeg. 

 

Wystąpienie Prezydent Miasta zostało utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagranie z sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto wystąpienie zostało nagrane na nośniku elektronicznym  

z zapisem dźwiękowym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

Prezydent Miasta Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z przeprowadzonych przetargów. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 4 podpunkt 1 

porządku obrad. 

Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu w 2020 roku 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Ze względu na sytuację związaną z koronawirusem, Przewodniczący Komisji Rady Miasta 

Kolobrzeg nie zwoływali posiedzeń Komisji, natomiast swoje stanowiska wyraziły Kluby 

Radnych. 

Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej województwu zachodniopomorskiemu w 2020 roku: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
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Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XX/289/20 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu  

w 2020 roku. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2020 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem i autopoprawką. Wyjaśnienia złożyła także Pani Jolanta Włodarek – 

Skarbnik Miasta. 

Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub mając 

świadomość większych zmian, które czekają, popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Jolanta Włodarek- Skarbnik Miasta 

 Pan Bartosz Bieńkowski 

 Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. 

 

Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja i wystąpienia zostały 

nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący po zamknięciu dyskusji w pierwszej kolejności zarządził głosowanie  

w sprawie przyjęcia autopoprawki Prezydent Miasta do projektu uchwały do projektu uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r.,.  

 przedstawionej Radzie na piśmie z dnia 23 marca 2020 r. – załącznik do protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta.  

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian  

w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. wraz z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/290/20 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2020 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020-2027 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i autopoprawką 

przedstawiła Pani Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.   
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Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką Prezydent 

Miasta zgłoszoną na piśmie do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020-2027: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 

Prezydent Miasta. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2020-2027 wraz z 

przyjętą autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 
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Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Agnieszka Trafas, Danuta 

Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Renata Brączyk 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/291/20 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2020-2027. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia 

jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu: 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Liona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.  

Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera 

rozwiązanie, które ma za zadanie poprawić efektywność. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radny Jacek Woźniak w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi Przedszkoli 

Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług Wspólnych w 

Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, 

Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XX/292/20 

zmieniająca uchwałę w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Zespół Obsługi 

Przedszkoli Miejskich w Kołobrzegu i utworzenia jednostki budżetowej Centrum Usług 

Wspólnych w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2020: 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek- Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, 

Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - 

Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Hok 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XX/293/20  

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2020. 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategii promocji Miasta 

Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+ 

 
W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych. 

Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu 

będą głosować według własnego uznania.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil 

Barwinek – Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Artur Dąbkowski – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz 

 Pani Ilona Grędas-Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych 

 Pan radny Adam Hok. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie przyjęcia strategii promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 2025+: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

PRZECIW (2) 

Karolina Szarłata - Woźniak, Jacek Woźniak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/294/20 w sprawie przyjęcia strategii promocji Miasta Kołobrzeg na lata 2020 – 

2025+. 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 
 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Zastępca 
Prezydenta Miasta poinformowała, że do projektu uchwały opinię wyraził Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kołobrzegu. Opinia była pozytywna z jedną uwagą, która 
została uwzględniona przez Panią Prezydent Miasta w projekcie uchwały. 
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu 

aktywnie uczestniczyli w pracach zespołu będą głosować według własnego uznania.   
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu bardzo aktywnie 

uczestniczyli w pracach zespołu i poprą projekt uchwały. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Renata Brączyk, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/295/20 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

 
Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie postanowienia 
o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne 
 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  
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Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylająca uchwałę w sprawie 

postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których 

nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Woźniak 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/296/20 uchylającą uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne. 

 
Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu 
odpadów od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  
a powstają odpady komunalne, które stanowią część nieruchomości, o której mowa  
w art. 6c ust. 2b ustawy z dnia 13 września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie postanowienia  
o odbieraniu odpadów od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 
a powstają odpady komunalne, które stanowią część nieruchomości, o której mowa w art. 6c 
ust. 2b ustawy z dnia 13 września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 
Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 
Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
Nr XX/297/20 w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne, które stanowią część nieruchomości, o której mowa w art. 6c ust. 2b 
ustawy z dnia 13 września 1996 r.  o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 
 
Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia 
w części z opłaty 
 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie popierał 

każdy projekt uchwały, który de facto obniża koszty. Przewodniczący Klubu 

zapowiedział, że każdy z radnych zabierze głos w dyskusji. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały, który jest 

optymalnym rozwiązaniem z punktu widzenia mieszkańców i budżetu miasta. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Renata Brączyk 

 Pan radny Krzysztof Plewko. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 

Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka 

Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba. 

 

PRZECIW (1) 

Renata Brączyk 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XX/298/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty. 
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Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę 
 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Zastępca 
Prezydenta Miasta poinformowała, że do projektu uchwały opinię wyraził Państwowy 
Powiatowy Inspektor Sanitarny w Kołobrzegu. Opinia była pozytywna. 
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 

Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 
Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 
Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski 
 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XX/299/20 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną opłatę. 
Punkt 4 podpunkt 12- podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 
deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto 
Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej: 



16 
 

 
W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok -

Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wzoru deklaracji  
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 
deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej: 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata 

Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Piotr Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof 

Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Izabela Zielińska 

 

BRAK GŁOSU (4) 

Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Jacek Kalinowski, Łukasz Zięba 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XX/300/20 

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości 

położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały uchylającą uchwałę w sprawie określenia 

rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi 
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W imieniu Prezydent Miasta projektu uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 
Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. 
 
Stanowska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasz Zięba -

Członek Klubu, który poinformował, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych na liście mówców do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały uchylająca uchwałę w sprawie 
określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg  
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Artur 
Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 
Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 
Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Woźniak 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Renata Brączyk 
 
NIEOBECNI (1) 
Dariusz Zawadzki 
 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR XX/301/20uchylającą uchwałę w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów oraz 
wysokości cen za te usługi. 
 
Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

Zgodnie ze Statutem Miasta rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny 

Jacek Kalinowski – Przewodniczący Komisji.  
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W imieniu Prezydent Miasta stanowisko w dniu sesji przedstawiła Radzie Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych. Stanowisko stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Bogdan 

Błaszczyk – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub nie wnosi uwag 

do projektu uchwały i go poprze. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawiła Pani radna Agnieszka 

Trafas -Członek Klubu, która poinformowała, że Klub popiera projekt uchwały  

i stanowisko Prezydent Miasta. 

 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady wg kolejności zgłoszeń udział wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pani radna Izabela Zielińska 

 Pani radna Agnieszka Trafas w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie głosu (Ad Vocem) 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 

Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 

dyskusję. Dyskusja i wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych zostały nagrane  

i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Ponadto dyskusja  

i wystąpienia zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji z zapisem w § 1. Uwzględnia się petycję wniesioną przez 

Kołobrzeskie Stowarzyszenie Przedsiębiorców w zakresie skrócenia okresu obowiązywania 

zwiększonej stawki opłaty targowej w strefie nadmorskiej, obejmującego aktualnie miesiące 

od maja do października. Nie uwzględnia się petycji w zakresie obniżenia stawki wysokości 

opłaty targowej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Piotr 

Lewandowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, 

Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Błaszczyk 
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NIEOBECNI (1) 

Dariusz Zawadzki 

 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, ze Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XX/302/20 

w sprawie rozpatrzenia petycji. Rada uwzględniła petycję Kołobrzeskiego 

Stowarzyszenia Przedsiębiorców. 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Interpelacje na pismie do Prezydent Miasta złożył Pan radny Jacek Woźniak w sprawie 

zwiększenia w budżecie środków dla niepublicznego przedszkola (punkt przedszkolny)  

 i Pani radna Agnieszka Trafas w sprawie wystąpienia do Wójta Gminy Kołobrzeg o kopię 

całej dokumentacji zw. z inwestycją polegającą na połączeniu Ronda Patana z trasą S6 

wzdłuż ulicy Krzywoustego. 

 
Punkt 6 – Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 
 
Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie sprawozdanie  
z działalności między sesjami. Sprawozdanie zostało przedstawione także w formie pisemnej 
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
 
Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje: 
Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 
 

 Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedłożył sprawozdanie  
z działalności Komisji w 2019 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 4 marca  
2020 r. zostały ogłoszone: 

 Uchwała Nr XIX/278/20 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2020 r. – poz. 1259 

 Uchwała Nr XIX/280/20 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie opłaty 
uzdrowiskowej – poz. 1260. Uchwała weszła w życie 19 marca 2020 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 17 marca 
2020 r. poz. 1469 została ogłoszona Uchwała Nr XIX/284/20 z dnia 26 lutego 2020 r.  
w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze, usługi teleopieki i usługi asystenckie  
w ramach projektu „Poszerzenie oferty usług opiekuńczych i asystenckich  
w Gminie Miasto Kołobrzeg w latach 2020-2023” oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. Uchwała 
wejdzie w życie 1 kwietnia 2020 r. 
 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego w dniu 18 marca 
2020 r. poz. 1477 została ogłoszona Uchwała Nr XIX/283/20 z dnia 26 lutego 2020 r.  
w sprawie ustalenia zasad uczestnictwa oraz zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
uczestników w Klubach Senior+ w Kołobrzegu. Uchwała wejdzie w życie 2 kwietnia 
2020 r. 
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W wolnych wnioskach głos zabierali: Pan radny Piotr Rzepka, który przekazał informacje 
związaną z trudnościami w sprawie zwołania posiedzenia Rady Osiedla Nr 5b „Lęborskie”. 

 
 
Punkt 8 – zamknięcie sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XX sesję Rady Miasta 

Kołobrzeg, zwołaną na wniosek Prezydenta Miasta. 

Sesja trwała od godz. 9:00 do godz. 11:16. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Piotr Lewandowski  

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 


